
premeščenkot profesor na celjsko gimnazijo. 
— Pred tednom se je poročil naš soboški ro
:ak in uradnik tukajšnje davčne uprave g. 
Nikolaj Barbarič z gdč. T. Kološevo. Mladima 
zakoncema obilo božjega blagoslova in sreče! 
— Naš odlični somišljenik g. Matija Kolma

nič, elektromonter v Soboti, si je pri delu 
poškodoval levo roko. Zdravi se v tukajšnji 
bolnici. Želimo mu skorajšnje okrevanje! — 
Naše kopališče je imelo komaj 61 kopalnih 
dni in vendar beleži zelo dober obisk. Obis

kovalcev je bilo 2392, kopalcev je pa bilo: 
1498 otrok, 2330 dijakov in 2274 odraslih oseb. 
Skupno torej kopalcev 6102. Sezonskih kart 
je bilo izdanih 39, mesečnih 29. Najboljši ob

isk je bil v mesecu juliju; skupni dohodki so 
znašali 29.288 Din. — Številke pričajo dovolj 
glasno, kako je bilo zelo potrebno kopališče 
v Soboti. — Kakor smo obveščeni, je imeno

van za ravnatelja soboške gimnazije gospod 
profesor Rudolf Pregelj, dosedaj profesor na 
učiteljišču v Mariboru. G. Pregelj je bil pred 
leti že profesor na ecboški gimnaziji in leto 
dni tudi ravnateljev namestnik. Zelo dobro 
pozna mlado dušo dijaikov v Slovenski kra

jini ter je bil eden najbolj priljubljenih pro

fesorjev. Veseli smo te novice in želimo g. 
profesorju Preglju ob povratku v Slovensko 
krajino ves božji blagoslov pri njegovem te

žavnem vzgojiteljskem delu! Za njegovo ve

liko ljubezen do dijaštva so mu bili in mu 
bodo hvaležni vsi bivši dijaki na soboški gi

mnaziji in prepričani smo, da bo g. Pregelj 
kot ravnatelj imel Š3 večjo število hvaležnih 
dijakov. — Poročali smo že na tem mestu, 
da se bo vršilo predavanje v Soboti za kan

didate mojstrskih izpitov. Vrinila se nam je 
takrat pomota, češ, da mora vsak slušatelj 
nositi stroške sam. Sedaj smo obveščeni, da 
bo nosil stroške urad za pospeševanje obrti v 
Mariboru. To v obvestilo vsem pomočnikom

obrtnikom. — Med našimi trgovci sta nastali 
dve struji: eni so bili za to, da se trgovine 
zapro že ob šestih, drugi pa, da se zapro oh 
sedmih zvečer. Zmagali so drugi. Prepričani 
smo, da je veliko ugodnejše za trgovce za

piranje ob sedmih, ker pač naša Sobota ni 
mesto, ima bolj podeželski značaj in se naj

več kupuje med šesto in sedmo uro. Zmagala 
je večina. 

Črensovci, V zadnjem času smo imeli V 
naši župniji precej porok. Na take prihajajo 
zadnji čas tudi takšni ljudje, ki niso bili po

vabljeni. Nekateri so toliko obširni, da samo 
skozi okna gledajo, drugi pa po vsej sili ho

čejo bitii v hiši. Imamo sicer več gostiln, ne

kateri pa točijo kar tako. Neko nedeljo zve

čer se je nekaj takih pivcev z godcem na če

lu suvalo po cesti. Seveda so hoteli hiti tudi 
na gostiji, kjer se jim je videlo še lepše. Po

tem je pa prišlo med njimi do nesporazuma 
in prepira, najbrž zaradi tega, kateri bi prej 
šli noter. In kmalu so se zabliskali tudi noži 
in konec je bil, da so enemu od teh prerezali 
žile na levi roki, da so ga morali odpeljati v 
soboško bolnico. Končno je prišel orožnik in 
hitro napravil mir. Čudno je to, da tako 
»prijateljsko« ravnajo med seboj fantje, ki 
so bratje enega društva, in bi marali poka

zati več izobrazbe. 
Turaišče. Dne 20. novembra nas je obiskal 

g. ban dr. Natlačen, ki smo ga prisrčno in 
slovesno sprejeli. — Umrl je v soboški bol

nici naš vaščan Rajtar Florijan v starosti 70 
let dne 25. novembra. Pokojnik je b i vedno 
marljiv kot čebela. Dolga leta je bil gonjač 
živine s sejmov na postaje Lendava, Beltinci 
in Sobota. Zadnja leta je delal pri gostilni

čarju Balažiču, ki je z njim izgubil marljive

ga in vestnega delavca. Spomladi mu je umrl 
sin Matjaš, ki se je vrnil iz Francije, v cvetu 
mladosti. To je očeta zelo žalostilo in sedaj 
se je tudi on preselil v večnost. Blagemu po

kojniku naj sveti večna luč, preostalim svoj

cem naše iskreno sožalje! — Poročali smo že 
na tem mestu o prireditvi »Kolinske večerje« 
po nalših gostilnah. O neki taki večerji je to

le poročati: Obiska je bilo toliko, da se je 
zdelo, kakor bi bili v časih, ko je kar mrgo

lelo denarja. In to še ni bilo dovolj. Vršila 
se je celo noč in še v pondeljek cel dan. da 
nekateri preje niti " >mov niso šli kot v pon

deljek zvečer. In zelo čudno je to, da je v to

likih mestih taka velikanska kriza, za naše 
gostilne je pa ni. Je pač to poglavje, ki da 
misliti. 

Slovensfca Krajina. 
Sobota. Dne 20. novembra nas je razveselil 

in počastil s svojim obiskom g. ban. Sprejem 
je bil nad vse slovesen, dostojen visokega ba

novega dostojanstva. Upamo, da je g. ban od

nesel s Slovenske krajine trdno prepričanje o 
globoki vdanosti, ki jo gojimo v najsevernej

šem delu Jugoslavije do mile Slovenije in do 
naše ljubljene Jugoslavije. 

Sobota. Razrešen je bil dolžnosti ravnatelja 
na naši gimnaziji g. dr. Pavel Strmšek in je 


